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Zápis  
           z jednání kolegia děkana konaného dne 8. 10. 2007 

 
Přítomni: prof. PhDr. Josef Kovalčuk, prof. Petr Oslzlý, doc. Silva Macková, Mgr. Aleš 

Záboj, MgA. Ondřej Vodička, MgA. Lucie Abou , MgA. Jitka Kostelníková, Ing. 
Ivana Oulehlová 

I. Chod fakulty: 

 Kolegium děkana projednalo přípravu slavnostní imatrikulace studentů 1. ročníku, která se 
bude konat dnes 8. 10. 2007 v 17.00 hod. v Aule. 

 Doc. Macková informovala o účasti na Konferenci o dramatické výchově v Praze. Dále se 
ateliér DV účastní v tomto týdnu konference na Pedagogické fakultě MU. 
II.   Studijní záležitosti: 

 Viktor Polášek 2. MH - žádost o přesunutí zkoušky z DČD do dalšího školního roku z 
důvodů závazků v MD Brno a Studiu Marta. Schváleno. 

 Jan Jakubec 2. MH - žádost o přeložení výuky anglického jazyka do 3. ročníku ze 
zdravotních důvodů. Protože se jedná o žádost o přesun již třetího předmětu (v magisterském 
stupni studia je možnost přesunout předměty jen dva), děkan uděluje výjimku a povoluje 
přesun výuky daného předmětu. 

  Dotaz sl. Marty Navrátilové - studentka 1. ročníku Kulturní dramaturgie Slezské 
univerzity v Opavě - informuje se o možnosti přestupu na naši fakultu do druhého ročníku v 
příštím akademickém roce. Stanovisko kolegia - přestup není možný; jedinou možností je 
vykonání talentových přijímacích zkoušek. 

 Žádost Janáčkovy konzervatoře a gymnázia v Ostravě, p. o. o uvolnění studentů Lucie 
Schneiderové a Radúze Máchy ("nový" první ročník činohry) a Patricie Glinské ("nový" první 
ročník manažerství) dne 5. 11. 2007 z výuky - přehlídka profesionálních divadel. Stanovisko 
kolegia - nutné vyjádření vedoucích ateliérů (tj. Oxany Smilkové a doc. Kolegara), pokud 
stanovisko bude souhlasné, žádosti se vyhovuje. 

  Žádost Jannise Poutachidise (doktorské studium) o pokračování v doktorském studiu - 
podle zápisu z jednání oborové rady doktorského studia je mu navrženo studium přerušit do 
doby obhájení disertační práce a vykonání státní závěrečné doktorské zkoušky. 
 

  Lenka Kosohorská 4. S - žádost o posunutí termínu zápisu do 5. ročníku. Z osobních a 
finančních důvodu se rozhoduje mezi dvěma možnostmi - 1) prodloužit přerušení studia o 
jeden rok nebo 2) nastoupit do studia v ISP. Má dokončené magisterské studium na FAVU 
VUT, týkal by se jí tedy poplatek za studium.  
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 Julie Goetzová 2. H - žádost o ISP (projednávalo se už i dříve) – žádost je nekompletní - 
chybí podpisy všech pedagogů. Stanovisko kolegia – žádosti o ISP nemůže být vyhověno 
díky formální nedostatkům.  

 Martina Chwistková 3. S - žádost o ISP (projednávalo se dříve) - žádost je nekompletní - 
chybí některé podpisy pedagogů. Stanovisko kolegia - žádost o ISP schválit jen v rozsahu, ve 
kterém se k ní vyjádřili pedagogové, tj. uznat ISP jen pro ty předměty, u kterých nechybí 
stanovisko příslušného pedagoga. 

 Jan Hodes 5. TP - toho času má přerušeno studium na dva roky, lhůta pro opětovné zapsání 
skončila dne 30. 9. 2007. Dne 8. 10. 2007 přišla na studijní oddělení oficiální žádost o 
umožnění prodloužení přerušení studia na další akademický rok z důvodu pracovního 
vytížení. Stanovisko kolegia - žádosti se nevyhovuje, student má ze zákona nárok na přerušení 
studia v celkové době 2 let, což již vyčerpal, a proto již další přerušení studia není možné. 
Studium se s platností od 1. října 2007 ukončuje. 
III. Zahraniční záležitosti: 

 Konference o režii v Moskvě ve dnech 17. – 21. 11. 2007 se prof. Kovalčuk, prof. Plešák a 
MgA. Z. Srba.  

 Účast na workshopu věnovanému dílu Stanislava Wyspianského 22. – 29. 11. 2007  v 
Krakově 1 pedagog, 1 student režie, 1 student herectví. Návrhy na příštím kolegiu. 

IV. Projekty a granty: 
 Kolegium děkana projednalo přípravu projektu AKTION na rok 2008 ve spolupráci 

s KUG Graz, Rakousko. Na spolupráci se bude podílet ateliér činoherního herectví doc. N. 
Brettschneiderové. 

 Kolegium děkana projednalo přípravu projektů v rámci Evropského sociálního fondu - 
Operačních programů Vzdělávání pro konkurenceschopnost a Věda a výzkum pro inovace na 
nové programovací období, tj. léta 2007 – 2013. Kolegium stanovilo pracovní skupiny pro 
jednotlivé projekty, ty budou připravovat projektové záměry. Termín odevzdání záměrů je  
31. 10. 2007. Pracovní skupina pro projekt stáží: doc. S. Macková, MgA. O. Vodička, 
MgA.L. Abou. Pro projekt výzkumného týmu: Mgr. A. Záboj, BcA. J. Petr, R. Moráles. Pro 
projekt inovace studijního programu: prof. J.Kovalčuk, doc. S. Macková, MgA. O. Vodička, 
MgA.L. Abou, MgA. J. Kostelníková. 

 

 

zapsala: MgA. L. Abou    verifikoval: prof. PhDr. J. Kovalčuk  
 


